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Kérdés

Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tervezik-e a rákoskeresztúri Balassi Bálint Gimnázium rekonstrukcióját és
amennyiben igen, ez mikor valósul meg?" címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Lamperth Mónika belügyminiszter asszonyhoz . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Bizonyára a T. Miniszter asszony előtt is ismeretes, hogy hazánkban nagyon sok oktatási
intézmény, így a Budapest XVII. Kerületében, Rákoskeresztúron lévő Balassi Bálint
Gimnáziumnak is szégyenletes, rendkívül rossz az állapota, mely az utóbbi időben csak
tovább romlott, a szükséges lépések elmaradása következtében .

Az így kialakult körülmények a gyermekeknek sem mentális, sem fizikai szempontból nem
biztosítanak megfelelő feltételeket a tanuláshoz, a fejlődéshez, avagy a sportoláshoz . A
szegényes infrastruktúra, a tantermek állapota és a számos egyéb hiányosság kétségkívül
méltatlan környezetet teremt a tanuláshoz . Nem beszélve arról, hogy a fent vázolt
körülmények nemhogy a 21 ., de még a 20. század követelményeinek sem felelnek meg . A
helyzet megoldását indokolná az a tény is, hogy ebben az évben ünnepeljük a névadó Balassi
Bálint születésének 450. évfordulóját. Ez alkalmat adhatna arra, hogy az intézmény
méltóképpen megújulva ünnepelje a nagy névadót .

Az idei esztendőt Balassi Bálint emlékének szenteljük.



Fentiek alapján kérdezem T. Miniszter Asszonyt, hogy a következő év költségvetésének
tervezésekor felmerült-e, avagy fennáll-e a kormányzati szándék az oktatási intézmény
rekonstrukciója tekintetében .

Megtisztelő válaszát várva, maradok

Kelt Budapesten, 2004. szeptember 23. napján
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